
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích. 

ze dne 13. 6. 2023. 

 

Pozn. : v zápise nejsou uváděny akademické tituly. 
Přítomni: paní Jandíková, p. Vogl, p. Bereznaj 
Nepřítomni: omluven p. Roženský a p. Horák 
Hosté:  
 
 
Program jednání 
Dle plánu: Zeleň a životní prostředí 
 
Informace z rady:  
 
    Nové náměty a připomínky  
 
-Kontrola rychlosti na komunikaci ke sportovišti BEACH VOLEJBALU.Dochází zde 
k nebezpečným situacím. Měření ve dnech sobota,neděle 9-11hod. a 14-17 hod. 
(Na podkladě stížnosti občanů) 
 
-Úspěšný byl dětský den na hřišti, kde se na soutěžní stezku vydalo přes 120 dětí 
s rodiči. 
 
-Začíná se dělat díra na chodníku k trolejbusu č.3.Je to ten betonový chodník před hl. 
silnici. 
 
-Stezka mezi areálem DAF a SÚS Pardubice do chodníku přes plot prorůstají keře, 
které je nutno ostříhat. Nebylo odpovězeno, zda a kdy se ostříhání keřů provede. 
 
     Různé 
Prodejci ovoce na odpočívadle u Semtína (kde z lesa ústí cyklostezka) zásadně 
nedodržují žádná hygienická pravidla. Chodí dělat potřebu (jak velkou i malou) na 
stezku, kde je v současné době velký provoz. Stěžují si cyklisté i pěší o velkém 
zápachu.Nevím jak je to s mytím rukou.Měl by tam stát TOI-TOI.(dle plánu MK-
program životního prostředí). 
 
V MK končí p.Vogl,a p. Horák. 
 
 
Příští jednání MK: 12. 9. 2023 

 

Zapsal(a): Vogl  

 


